

## Humanistiska föreningen

### Styrelsemötesprotokoll #9

2023-04-27

#### Styrelseledamöter

#### Närvarande

Oliviae Odenskiöld	Ordförande	x
Anna Sjöström	Vice ordförande	x
—	Sekreterare	
—	Skattmästare	
—	Vice skattmästare	
Erika Sjöström	Klubbmästare	x
Lillevi Dotta Hagström	Vice klubbmästare	x
—	Programansvarig	
—	Vice programansvarig	
Marie Börjesson	Övermarskalk	
Alexander Löf	Vice övermarskalk	
Claire Lindsay	Informationsansvarig	x

#### Övriga

Bengt Novén	Inspektör
Anna Börjesson	Sakrevisor
Anders Ebbe Nyman	Sakrevisor
Stefanie Tagesson	Sakrevisorsuppleant

**1. Mötets öppnande**

Ordförande Oliviae Odenskiöld förklarar mötet öppnat kl 19:20

**2. Justering av röstlängd**

5 närvarande styrelseledamöter äger rösträtt. Det finns även två närvarande icke-styrelseledamöter.

**3. Godkännande av föredragningslista**

Föredragningslistan godkänns.

**4. Val av mötessekreterare**

Oliviae nominerar Anna Sjöström till mötessekreterare.

Styrelsen beslutar

*att* välja Anna Sjöström till mötessekreterare.

**5. Val av justerare tillika rösträknare**

Claire Lindsay nominerar sig själv till justerare tillika rösträknare för mötet.

Styrelsen beslutar

*att* välja Claire Lindsay till justerare tillika rösträknare för mötet.

**6. Föregående mötesprotokoll**

Föregående mötesprotokoll bordläggs till nästa möte.

**7. Adjungeringar**

Irina Grön och Alexander Hallberg adjungeras in närvaro- och yttranderätt

**8. Sekreterare**

**a. Stipendier**

Anna är föredragande. Stipendiaterna har valts och underrättats, de kommer att komma på valborgslunchen. Irene Elmerot ska hålla ett föredrag på tio minuter.

**9. Presidiet**

**a. Beslutspunkt: interimistiskt val av styrelseledamöter**

**i. Alexander Hallberg, ansvar inom skattmästeriet**

Styrelsen beslutar

*att* välja Alexander Hallberg interimistiskt till ledamot i Humanistiska föreningens styrelse 2023 för att sedan lägga fram förslaget om att välja Alexander till skattmästare på kommande föreningsmöte.

**ii. Irina Grön, ansvar inom informationsutskottet**

Styrelsen beslutar

att välja Irina Grön interimistiskt till ledamot i Humanistiska föreningens styrelse 2023 för att sedan lägga fram förslaget om att välja Irina till vice informationsansvarig på kommande föreningsmöte.

**b. Rapport: Gula villan + kansli**

Kanslisterna har varnat för att bakpulvret nästan är slut. Kaffet var slut men har fyllts på. Claire frågar om inte kanslisterna skulle kunna lämna diskmaskinen på, så att körens disk kan diskas. Anna och Oliviae pratar om att kanslisterna borde sätta i nya soppåsar i tunnorna när de tömmer dem och gå till godsmottagningen när det är två som jobbar samtidigt.

**c. Sommarkonferens**

Anna uppdras fixa en Doodle poll för vilka datum resten av styrelsen skulle kunna ha konferensen. Lillevi undrar var den skulle vara någonstans, det kommer in förslag på olika möjliga platser. Oliviae föreslår att diskussionen fortsätter på Slack.

**d. Rapport: Samarbetsavtalsförhandlingar**

Oliviae förklarar vad Samarbetsavtalet är för Alexander och Irina. Anna och Erika närvarade vid senaste mötet. Anna och Erika beskriver hur förhandlingarna gått på senaste mötet. Nästa möte ska hållas 10 maj kl.14-16 och Alexander skulle kunna komma till mötet.

Paus kl.20:14

Mötet återupptas kl.20:18

**e. Rapport: Campusrådsmöte 20/4**

Oliviae och Anna närvarade. Campusrådsstyrelsen diskuterades och att den borde hanteras på ett annat sätt för att undvika problemen som skapades kring det senaste. SUS hade tagit upp att den planerade gemensamma picknicken inte kunde få tex-mex leverantören för de drog sig ur men det skulle kunna hållas ändå. Den gemensamma aktiviteten skulle då kunna vara någon form av picknick eller att spela kubb.

**10. Skattmästeriet**

**a. Lägesrapport**

Oliviae är föredragande. Christian Bratt och Anders Ebbe Nyman har påbörjat arbetet med att arkivera den gamla bokföringen, Alexander ska sättas in i arbetet. Lönerna har betalats ut och bokföringen har kommit in till bokföringsfirman.

**11. HumF Klubbmästeri**

**a. Utvärdering tidigare pubar**

**i. Wednesday pub 12/4**

Erika är föredragande. Puben ställdes in på grund av sjukdom.

**ii. Power-point pub 19/4**

Lillevi var där, det fanns flera som bokats in för att ha powerpoints men det kom också spontant flera som ville hålla powerpoint presentationer.

**iii. Disney-quiz pub 26/4**

Det var knappt några som kom så puben stängde tidigt men det hölls en lång efterfest då det rekryterades en kille till the Nest.

**b. Kommande pubar**

**i. Karaokepub 28/4**

Kommer hållas tillsammans med SoFa. Det har inhandlats chili cheese för att säljas.

**ii. Wednesday pub 3/5**



Lillevi har ordnat nya drinkar inför puben, det ska vara Star Wars-tema. Anna ska ge Lillevi information för att kunna ordna pynt. Det kommer visas en Star Wars film men utan ljud och med undertexter på så att besökarna fortfarande kan prata med varandra. Anna kanske kan vara SA.

**c. Utvärdering: VPR**

Erika arbetade, det gick bra men hennes nycklar tappades bort av någon som fått låna dem. Märkena som såldes var utanför villan på gräsmattan. HumF:s egna märken såldes inte lika bra som SoFa:s men de var billiga att köpa in per märke så de kan säljas senare. Det städades upp snabbt efter VPR men Erika stannade extra för att leta efter sina nycklar. Alkoholtillståndet kom förbi och gav beröm för trevligt bemötande och att det inte var några anmärkningar.

Erika påpekar att det behövs tidigare framförhållning för att höra av sig om det ska beställas alkohol. Erika pratar också om att de olika sorters tonic som köps in ska köpas in från Brewery istället för Spendrups.

Lillevi berättar att prislistan ska revideras inför höstterminen. Det har köpts in mozzarellasticks och chili cheese och Claire har skrivit om det på föreningens sociala medier.

**12. Programutskottet**

**a. HumHum**

Oliviae är föredragande. Kören fortsätter öva inför valborg där de kommer sjunga under efterrätten för att senare kunna komma på Thédansen.

**b. Bokcirkel**

Bokcirkeln fortsätter men har gått över budgeten så de ska inte få en bok för sommarläsning och får äta av samma fika styrelsen tar av.

**c. Dansworkshops**

Det kommer vara två tillfällen med pardans och två med latin dance. 9 och 23 maj kommer det vara pardans, 11 och 25 maj kommer det vara latin dance. Det kommer att hållas under kvällstid i två timmar. Merle från the Nest kommer att hålla i den. Det ska skapas ett anmälningsskema. Claire ska lägga upp inlägg om det på föreningens sociala medier.

**13. Övermarskalksämberet**

**a. Valborgslunchen 30/4**

Alexander och Marie är inte här.

**b. Fakultetsmiddag 4/5**

Det är hittills fyra personer från fakulteten som anmält sig. Marie och Alexander kommer behöva hjälp att handla och laga mat inför det.

**c. Magisterpromotion 12/5**

Oliviae, Erika och Claire var intresserade av att vara med. Claire ska fråga kören om någon är intresserad.

**d. Hasselbacksfesten 18/5**

Flera från Nylands vill komma och kan behöva inkvartering vilket ska försöka ordnas. Det ska snarast ordnas ett event som ska läggas upp.

**e. Punschafton**

Oliviae och Anna ska prata med sakrevisorerna om det ska hållas.

**f. Kandidatceremoni 4/6**

Marie har inte skrivit om det men det behöver komma ut information kring det så de som tagit en kandidat kan söka in. Kören ska tillfrågas om de kan sjunga. Bengt Novén ska tillfrågas om han kan vara med.

#### 14. Informationsutskottet

##### a. Nyhetsbrev #4

Nyhetsbrevet skickades ut under gårdagen.

##### b. Hemsidan

Det har inte hänt något nytt med hemsidan än, den ska åtgärdas nu när det är två i informationsutskottet. Oliviae efterfrågar om någon känner någon som är bra med att ordna hemsidor.

##### c. Profilprodukter

###### i. Pins

Föreningens pins är slut och behöver köpas in fler.

###### ii. Övriga profilprodukter

Märkena med HumF:s ugglor har också tagit slut. Erika vill gärna ha styrelsehoodies som är speciella för styrelsen. Lillevi undrar om det finns klistermärken som skulle kunna göra reklam för föreningen och även ges ut som pris på pubar. Styrelsen uppdras att komma på fler saker som skulle kunna beställas in till nästa möte.

#### 15. Externuthyrningar

##### a. SA kommande externuthyrningar

De som har SA utbildning ska diskutera vilka dagar de kan och vill jobba annars ska de försöka se över vilka andra som skulle kunna jobba.

#### 16. Inbjudningar

##### a. Västgöta nations vårbal 20/5 + vårbalsvecka

Oliviae berättar hur representationer går till. Föreningen har fått fyra platser, det finns några få platser kvar och annars finns det en väntlista. Oliviae, Anna, Erika och Alexander H är intresserade av att gå. Marie och Alexander L ska också tillfrågas.

#### 17. Under mötet väckta frågor

Lillevi undrar över dekorationerna och hur mycket det går att använda för två pubar. Oliviae svarar att det finns en budgetpost för klubbmästeriet att utnyttja under året. Oliviae hälsar att hon tycker om alla jättemycket.

#### 18. Mötets avslutande

Mötet avslutas kl 21:55

Justeras



Oliviae Odenskiöld  
Ordförande



Anna Sjöström  
Mötessekreterare



Claire Lindsay  
Justerare